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§1 OFMA Ordförande Magnus Bäck förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Mötet var sammankallat en vecka i förväg så tid och sätt god-
kändes.

§3 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt att godkänna dagordningen efter att punkten 6.5
“Boxologi och internutbildning” lagts till.

§4 Val av justeringsperson Erik Hedlund valdes till att justera protokollet.

§5 Meddelanden Magnus Bäck informerade om att KA har öppnat.

Anders Rångevall meddelade att det verkar vara en hel del in-
konsekvens vid examinationen av studenterna i kursen i nu-
merisk analys för D. Det verkar råda olika förutsättningar för
olika studenter. Riktlinjer för exakt vad de muntliga tilläggs-
tentorna skall testa är verkar inte finnas. Saken skall följas upp.

Jan Karlsson och Simon Wext informerade om det senaste
UND mötet. Budgeten diskuterades på mötet och problemet
tilldelningsfaktorer mellan de olika programmen.
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Ledningsgruppen för C programmet tillsattes där en D tekno-
log skall ingå. Man planerar att införa en rekommendation alt
krav att studenter som inte uppnått ett tillräckligt högt poäng-
tal skall göra en personlig studieplan tillsammans med studi-
evägledaren. Ytterligare gick man igenom kurslistan och fast-
ställde en stor del av de kurser som skall ges inkommande år.

Fredrik Simonsson meddelade att Fredrik Salomonsson blivit
vald till husstyrelsen.

§6 Infocom Magnus Bäck informerade om att Infocom (C) programmet
skall starta och att till arbetsgruppen för C-programet behövs
det en D teknolog.

§6.5 Boxologi och
internutbildning

Fredrik Simonsson höll ett anförande där han ingående re-
dogjorde för hur maktstrukturen ser ut i LTH. Det var infor-
mation av praktisk karaktär typ vem som fattar beslut, hur de
olika struktureran är kopplade till varandra och olika termer
såsom SLTH, utbildningsnämnderna ,utbildningsberedningen,
kansliets roll, Runes roll osv.

§7 Övrigt Det blev en allmän diskussion om olika praktiska saker inom
SRD.

Benny Åkesson undrade om vilken policy SRD har vid utta-
landen i olika frågor då man sitter i olika nämnder. Det kon-
staterades att det allmänt gäller s k sunt förnuft samt kårens
allmäna policy som finns dokumenterad. Magnus Bäck skall
plocka fram dessa dokument.

Det beslöts att vi skall ha en kombinerad diskussions och mat-
kväll då vi kan diskutera bl a policyfrågor och andra fråge-
ställningar som finns inom SRD. Preliminärt planerades denna
kväll in i läsvecka 4.

Simon Wext meddelade att han inte kommer att vara kvar i
Lund så länge till och vi bör hitta en efterträdare till hans plats i
såväl utbildningsnämnden som i ledningsgruppen för utveck-
ling av C-linjen. Anders Berglund visade intresse för UND-
platsen men ingenting beslutades.

Det konstaterades att institutionsstyrelsen för telekom inte fun-
gerar som den skall och att Simon Wext sitter kvar där ännu en
tid.
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§8 OFMA Ordförande Magnus Bäck förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Jan Karlsson
Sekreterare

Justeras

Erik Hedlund Magnus Bäck
Ordförande
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